
THE HOUSING AND RENEWAL CORPORATION
ACT
(C.C.S.M. c. H160)

**Manitoba Shelter Benefit Regulation,
amendment**

Regulation 130/2008
Registered August 15, 2008

Manitoba Regulation 148/2006 amended

1 *The Manitoba Shelter Benefit Regulation, Manitoba Regulation 148/2006, is amended by this regulation.*

2 **Subsection 16(1) is replaced with the following:**

Eligibility for benefits

16(1) Subject to subsection (2), a person is entitled to the benefits payable under this Part if the person has eligible rental accommodations as his or her primary residence and

(a) the person is enrolled under clause 5(1)(a) of *The Employment and Income Assistance Act* for any reason other than age; or

(b) the person is enrolled under section 5.1 of *The Employment and Income Assistance Act* and has no minor dependents.

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION ET DE
RÉNOVATION
(c. H160 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les
prestations de logement du Manitoba**

Règlement 130/2008
Date d'enregistrement : le 15 août 2008

Modification du R.M. 148/2006

1 *Le présent règlement modifie le Règlement sur les prestations de logement du Manitoba, R.M. 148/2006.*

2 **Le paragraphe 16(1) est remplacé par ce qui suit :**

Admissibilité aux prestations

16(1) Sous réserve du paragraphe (2), est admissible aux prestations visées à la présente partie toute personne qui a un logement locatif admissible à titre de résidence principale et qui, selon le cas :

a) est inscrite en vertu de l'alinéa 5(1)a) de la *Loi sur l'aide à l'emploi et au revenu* pour toute autre raison que son âge;

b) est inscrite en vertu de l'article 5.1 de la *Loi sur l'aide à l'emploi et au revenu* et n'a aucun mineur à charge.